
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. november 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 285 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 285:  

”Hvordan mener ministeren, at vi skal håndtere den stigende fnat-epidemi ikke 

mindst på ungdomsuddannelserne?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har anmodet om et bidrag til svar på ovenstående 

spørgsmål fra Sundhedsstyrelsen, Statens Serum Institut samt Børne- og Under-

visningsministeriet.  

 

Jeg forventer at kunne svare på spørgsmålet ultimo januar 2020. 
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